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L’espai  protegit vol taules de diàleg
per a unti carta de,turisme  sostenible
H.BORRELL
FIGUERES

q La direcció del Parc Natural dels
Aiguamolls de 1’Empordà reivin-
dica la constitució  de taules  de dià-
leg per aconseguir una carta de tu-
risme sostenible. El parc defensa
l’alineació d’esforcos entre els sec-
tors de l’agricultura, el turisme, els
cacadors i l’administració local per
tal que això sigui possible. Una
de les mesures que cal recuperar
segons el director del parc  és els
ajuts agroambientals.

La jornada científica celebrada
ahir en el marc  de la celebració  dels
vint anys del parc natural dels Ai-
guamolls va fer convergir tots els
ponents en un sol punt, el de re-
clamar l’alineació d’esforcos de to-
tes  les parts del territori per acon-
seguir la preservació del medi na-
tural.

Ordenació del territori

En aquest sentit, el director del
parc, Josep Espigulé, va reivindi-
car la creació d’unes taules de dià-
leg entre els sectors  implicats, que
són l’agricultura, els cacadors, el
turisme.i l’administració local, per
aconseguir una carta de turisme
sostenible. En definitiva, una or-
denació correcta del territori.

Jornada. Una de  les  sess ions  ce leb rades  en  e l  marc  dels  v in t  anys dels  Aiguamotls.

En la mateixa línia, Espigulé va
reclamar un top  mes la recupera-

cultura rebre ajuts per tal de con-

ció de les ajudes agroambientals,
rear el que es  adient ala zona pro-

tura, que substisteix, en molts ca-

tegida. Els assitents a la jornada
sos, gracies  a les subvencions  de la

que permeten al sector de I’agri- van parlar del futur de l’agricul-
Unió Europea i de la FAO.,

Es va parlar, durant el debat fi-

El director del parc (
demana  la

nal  de la jornada, de la perdua
d’aquestes ajudes. L’exdirector del
parc, Jordi Sargatal, va reivindicar
també aquestes subvencions  fent
un símil sobre la feina dels page-
sos sobre el paisatge: «Estern  pa-
gant el perruquer que ens  penti-
na el territori»,  deia Sargatal  jus-
t ificant la necessitat  de les
subvencions.

Gestió de I’aigua

La gestió  de l’aigua també va ser
motiu de debat en el marc  de la
jornada. La seva  qualitat i l’ente-.
sa  amb els agricultors per al seú ús
al parc, inundant o no alguns ter-
renys, van ser qüestions aborda-
des en el si del debat.

En definitiva, la jornada es va
cloure amb la conclusió que calia
unir esforcos  per a la preservació ,
del parc i en definitiva de tot l’Em-’
pordà. En aquest sentit, es va do-
nar suport al Consell Comarcal de
l’Alt  Empordà, el representant mà-
xim del qual, Jordi Cabezas, hi era
present, en la candidatura de la co-
marca com a patrimoni de la Hu- ‘.
manitat. %  -

La iniciativa de la jornada va ser
per part de 1’Institut  d’Estudis  Em-
pordanesos, que es va felicitar de
la qualitat del públic assistent per
les seves  aportacions.


